

Title (en)

Foldable display stand support.

Title (de)

Bodenaufsteller aus Faltmaterial.

Title (fr)

Support de présentoir en matériau pliable.

Publication

EP 0389850 A1 19901003 (DE)

Application

EP 90104546 A 19900309

Priority

DE 8903831 U 19890329

Abstract (en)

The foldable display stand support has a foot with a front wall (1), a rear wall (3) and two side walls (2), in which a longitudinal folding line (4) extends centrally in each case, a bottom area (6) being linked to the front wall (1), which bottom area can be folded over the surface of the foot and which can be anchored by its rear end on the foot in this opened-out position of the display stand support. Furthermore, it has an upward extension (7) of the rear wall (3) of the foot, which extension, together with the bottom area (6) and, if appropriate, with extensions of the side walls (2), forms a receiving space for goods, it being possible for the display stand support to be folded flat. Linked to the rear wall (3) and to the side walls (2) of the foot in each case are a right and a left support tab (10, 11) which project into the foot in the opened-out state of the display stand support, and onto which a tab (16) with slots, which is linked to the rear edge (15) of the bottom area (6) can be pushed. <IMAGE>

Abstract (de)

Bodenaufsteller aus Faltmaterial mit einem Fuß mit einer Vorderwand (1), einer Rückwand (3) und zwei Seitenwänden (2), in denen mittig je eine Längsfaltlinie (4) verläuft, wobei an die Vorderwand (1) ein Bodenfeld (6) angelenkt ist, das über die Fläche des Fußes gefaltet werden kann und das in dieser aufgefalteten Lage des Bodenaufstellers mit seinem rückwärtigen Ende am Fuß verankert werden kann, ferner mit einer Verlängerung (7) der Rückwand (3) des Fußes nach oben, die, ggfs. mit Verlängerungen der Seitenwände (2), zusammen mit dem Bodenfeld (6) einen Aufnahameraum für Waren ausbildet, wobei der Bodenaufsteller flach gefaltet werden kann, dadurch gekennzeichnet, daß an die Rückwand (3) und an die Seitenwände (2) des Fußes jeweils eine rechte bzw. eine linke Stützlasche (10,11) angelenkt sind, die in aufgefaltetem Zustand des Bodenaufstellers in den Fuß hineinragen und auf die eine an die rückwärtige Kante (15) des Bodenfeldes (6) angelenkte Lasche (16) mit Schlitten aufgeschoben werden kann.

IPC 1-7

A47F 5/11

IPC 8 full level

A47F 5/11 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/114 (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] DE 8801893 U1 19880407
- [Y] US 4723664 A 19880209 - SMITH JERROLD A [US]
- [Y] US 4811987 A 19890314 - VOLPE JAMES R [US], et al
- [A] DE 8715662 U1 19880204

Cited by

GB2369040A; GB2369040B; CN111252379A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0389850 A1 19901003; EP 0389850 B1 19930526; AT E89699 T1 19930615; DE 59001533 D1 19930701; DE 8903831 U1 19890511

DOCDB simple family (application)

EP 90104546 A 19900309; AT 90104546 T 19900309; DE 59001533 T 19900309; DE 8903831 U 19890329